
Socialliberal politik med hjärtat åt höger

Fråga till Ordförande Utbildningsnämnden gällande grundsärskola #2

En särskola är ju en verksamhet av väldigt speciell karaktär och kräver en hel del
specialanpassningar både av lokaler men även gällande personalens kunskap. Av egen
erfarenhet vet jag att en hel del kunskap gällande exempelvis kommunikation kräver mycket
tid och övning för att lära sig så en fråga som finns är hur kunskapsuppbyggnaden hos
personalen kommer ske i ljuset av den arbetsbelastning de redan har?
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